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Staden och idrottsnämnden har under 2023 stärkt insatserna för ökad simkun-
nighet. Den rödgröna majoriteten har bland annat skjutit till 7 miljoner för just 
satsningar på simkunnigheten. Exempelvis ska avgiften till stadens simskola i 
ytterstaden sänkas med 300 kronor. Under sommaren har vi också med ökad 
kraft fortsatt satsningar på vattenvaneträning för unga. 
 
Det är viktigt att vi fortsätter att sänka trösklarna för människor att lära sig att 
simma. Idag är simkunnigheten inte lika stor i alla delar av staden och i alla 
grupper. Detta är ett av de största problemen att komma till bukt med. Därför 
kommer den rödgröna majoriteten att jobba hårt med dessa frågor även fram-
över. 
 
Ledamoten frågar specifikt om varför inte simstrategin som beställdes av id-
rottsförvaltningen lades fram på idrottsnämndens bord förra året. Jag vill på-
minna om att det var Centerpartiet som innehade ordförandeposten i idrotts-
nämnden 2022. Varför C valde att inte lägga fram simstrategin är därför en fråga 
som lämpar sig att ställa till ledamotens eget parti. 
 
Den rödgröna majoriteten ser positivt på en stadsövergripande strategi för ökad 
simkunnighet. En sådan skulle kunna vara ett viktigt verktyg i arbetet för att 
minska ojämlikheterna i simkunnighet i staden. Vi har därför ombett idrottsför-
valtningen att återuppta det arbete som förra året lades på is. 
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